

Hello



Rev. Samuel Mutabazi, Rev. Dr. Birgit Sendler-Koschel

## Morning Devotion

QUEL AMI FIDÈLE	WHAT A FRIEND
<p>1. Quel ami fidèle et tendre,      Nous avons en Jésus-Christ,      Toujours prêt à nous entendre,      À répondre à notre cri!      Il connaît nos défaillances,      Nos chutes de chaque jour.      Sévère en Ses exigences,      Il est riche en Son amour.</p>	<p>1. What a friend we have in Jesus,      All our sins and griefs to bear!      What a privilege to carry      Everything to God in prayer!      Oh, what peace we often forfeit,      Oh, what needless pain we bear -      All because we do not carry      Everything to God in prayer!</p>
<p>2. Quel ami fidèle et tendre,      Nous avons en Jésus-Christ,      Toujours prêt à nous comprendre,      Quand nous sommes en souci!      Disons-Lui toutes nos craintes,      Ouvrons-Lui tout notre cœur,      Bientôt Ses paroles saintes,      Nous rendront le vrai bonheur.</p>	<p>2. Have we trials and temptations?      Is there trouble anywhere?      We should never be discouraged;      Take it to the Lord in prayer!      Can we find a friend so faithful,      Who will all our sorrows, share?      Jesus knows our every weakness -      Take it to the Lord in prayer!</p>

# Morning devotion

## Watchword

Is not my word like fire, declares the Lord, and like a hammer that breaks the rock in pieces?

Jer 23,29

QUEL AMI FIDÈLE	WHAT A FRIEND
<p>3. Quel ami fidèle et tendre,      Nous avons en Jésus-Christ,      Toujours prêt à nous défendre,      Quand nous presse l'ennemi!      Il nous suit dans la mêlée,      Nous entoure de Ses bras,      Et c'est Lui qui tient l'épée,      Qui décide des combats.</p>	<p>3. Are we weak and heavy laden,      Cumbered with a load of care?      Precious Savior still our refuge -      Take it to the Lord in prayer;      Do thy friends despise, forsake thee?      Take it to the Lord in prayer;      In His arms He'll take and shield thee,      Thou wilt find a solace there.</p>
<p>4. Quel ami fidèle et tendre,      Nous avons en Jésus-Christ,      Toujours prêt à nous apprendre,      À vaincre en comptant sur Lui!      S'il nous voit vrais et sincères,      À chercher la sainteté,      Il écoute nos prières,      Et nous met en liberté.</p>	<p>4. Since we've been justified through faith,      We have peace with God through Christ,      Who at the right time died for us,      To set us free from all sin.      If we earnestly seek the Lord,      And if our soul thirsts for Him,      He will answer all our prayers,      And give us the victory.</p>

# Morning devotion

## Watchword

Is not my word like fire, declares the Lord, and like a hammer that breaks the rock in pieces?

Jer 23,29



Bildrechte? Name?



QUEL AMI FIDÈLE	WHAT A FRIEND
<p>5. Quel ami fidèle et tendre,      Nous avons en Jésus-Christ,      Bientôt Il viendra nous prendre,      Pour être au ciel avec Lui.      Suivons donc l'étroite voie,      En comptant sur Son secours.      Bientôt nous aurons la joie,      De vivre avec Lui toujours!</p>	<p>5. Blessed Savior, Thou hast promised      Thou wilt all our burdens bear,      May we ever, Lord, be bringing      All to Thee in earnest prayer.      Soon in glory bright unclouded,      There will be no need for prayer;      Rapture, praise and endless worship      Will be our sweet portion there.</p>
<p>6. Quel ami fidèle et tendre,      Nous avons en Jésus-Christ,      Nous sommes' en train de L'attendre:      Pour être enlevés par Lui!      Nous nous apprêtons pour ce jour,      Où Il viendra nous chercher,      Quelle joie sera Son retour!      Seigneur viens nous enlever!</p>	<p>6. What a friend we have in Jesus,      Blessed Savior always near,      As He promised, He is coming      Back soon to take us with Him.      What a great joy that'll be for us,      When we see Him face to face,      And we'll be like Him in glory,      In His presence forever!</p>